
Minnesanteckningar Elevråd Järlåsa skola 

Datum: 2024-02-28 

Tid: kl. 09.30-10.20 

Plats: Matsalen 

Närvarande: Annika (rektor), elevrådsrepresentanter från klass F-6. 

Klass elevrådsrepresentanter 

1 Charlie, Elias 

2 Walter, Gabriel 

3 Milo, Stella 

4 Kiara, Yasmin 

5 Nellie, Nicholas 

6 Ruben, Charlie 

Ordförande & sekreterare för mötet: Annika 

Katarina Karpe (elevassistent) deltar också. 

 

1. Från skolledning/rektor 

”Förväntningar och eget ansvar” 

- Studieron kan bli mycket bättre! Hur ska vi få till det? Tips och tankar? 

- Ordning i korridorer kan också bli mycket bättre. Det ligger fortfarande mycket 
kläder på golvet. Diplom har därför ännu inte kunnat delas ut. 

- Alla elever kommer fr o m nu att få torka av sin bänk, minst en gång/vecka. 

Elevrådsrepresentanterna säger att det ofta är ”spring”, att elever pratar rakt ut. Det 
är bra med ”rörelsepauser” men det borde vara mer lugna ”rörelsepauser” som 
”yogapauser”. 

Annika ber eleverna ta med sig frågan om ”Eget ansvar” till sina klassråd. Det är 
viktigt att alla ta eget ansvar i ”studiero-frågan” på skolan. 

 

2. Klassrumsreglerna 

- Bör kanske byta namn till ”Lektionsregler” då det gäller all undervisning även 
utanför klassrummet? 

- Från utvärdering i respektive klass (uppgift från förra elevrådet) 

- Behöver klassrumsreglerna uppdateras? 

- Åk 1 vill lägga till ”inte slåss”. Ett tips är ”5 tysta” under städning! 

- Åk 2 tycker att de är bra som de är. Ett tips är ”10 tysta” under matten! 



- Åk 3 tycker att de är bra. Håller med om att ”inte slåss”. Ett tips är att ställa 
klockan och ta tid hur lång tid det tar att städa undan! 

- Åk 4 föreslår att man ska lägga till ”hålla städat” eller ”alla städar undan”. 

- Åk 5 tycker att reglerna är bra.  

- Åk 6 tycker att regleran är bra. Det är viktigt med rätt placering i klassrummet. 

 

3. Personalläget vårterminen 2024 

- Angelica har fått nytt arbete. Julia Helin blir ny skoladministratör. 

- My är sjukskriven en period, i nuläget inte klart hur länge. Emelie Cemjack 
vikarierar för henne. 

 

4. Matsalsfrågor 

- Maten är jättegod! 

- Kan man få lämna glasen först, sedan tallrikar etc. 

- Önskemål om att mellanstadiet ska få välja mat en gång/termin. Gärna med 
utländsk mat. Vaso och Rikard påminner om att skolan faktiskt serverar utländsk 
mat. T ex ”tacos”, ”lasagn”, ”thaikyckling” etc.  

- Havreriset är inte så gott, enligt många elever. Anledningen till att skolan serverar 
havreris är att det ska vara klimatsmart.  

- Några elever önskar att sallad och grönsaker servereras efter den varma maten.  

- Önskemål om sallad efter varm mat.  

- Det är tokigt att sylten serveras före pannkakan och ketchup före korv. Det bör 
vara tvärtom.  

- ”Tack för maten” betyder mycket för Vaso och Rikard! 😊 

 

5. Fritids 

- Toaletten på fritids, låset fungerar det? Elever är rädda för att den går i baklås. 
Fler toaletter? 

- Kan fritids få ha en ”disney-dag” och en ”Pokémon-dag”? 

- Kan man få spela tv-spel någon dag? 

 

6. Från/till respektive årskurs/klass: 

Boken Personalen ska sprida ut sig på skolgården. 

Det är otryggt bakom idrottshallen!!! När ska den delen stängas 
av? 

 



Eken Egna klassbollar? Man kanske kan förvara ”klassbollar” i 
rastboden? 

Vad hände med linbanan? (Annika undrar vilken ”linbana?) 

Eken vill byta lekplats med förskolan. 

 

Åk 4 ”Toalettbiljetter” i klassrummet ett förslag från åk 4. 

Ett annat tips är att ”TL-ledarna” har aktiviteter på långa dagar. 

 

Åk 5 Önskemål om elevskåp: Annika har kollat och det kan nog bli över 
på både Gottsundaskolan och Eriksbergsskolan till sommaren. Så i 
bästa fall har vi elevskåp till ht-24.  

TL-ansvariga vill inte vara TL-ledare längre. Varför? TL-ansvaret 
är på ett läsår. Man måste förstå vad man ger sig in i när man 
tackar ja. Det är ett hedersuppdrag som man inte bara kan hoppa 
av från. 

Fler grejer i rastboden. Vad önskas? Kan eleverna göra en 
”önskelista”? 

Lärarna måste ”bry sig mer”. Vissa gör inte det, t ex om man gör 
sig illa så är inte de vuxna precis bredvid. Annika säger att det kan 
vara så att de vuxna inte är precis bredvid när det händer men hon 
förväntar sig att personalen bryr sig om man säger till. 

 

Åk 6 Annika undrar om eleverna vet vad de ska göra för att nå sina 
kunskapsmål i respektive ämne? 

Lite oklart svar här… Eleverna får gärna diskutera detta på nästa 
klassråd och ta med det till nästa elevråd. 

 

 

7. Nästa elevrådsmöte: 

- Annika bestämmer nytt datum med lärarna. 

- Elevrådsrepresentanter har klassråd i sin klass innan. Då går man bl a igenom 
”minnesanteckningar från föregående elevråd”. 

 


